
Haukivuoren aluejohtokunta 

TEAMS tapaaminen su 15.9.2024 klo 14.30-15.45. 

Paikalla: 

Jari Ahokas 
Helena Manninen 
Joel Moilanen 
Eveliina Naumanen 
Eljas Pölhö 
Elina Vauhkonen 
 

Puheenjohtaja avasi epävirallisen Teams-kokouksen klo 14.30. Kokouksen tarkoituksena on tuoda �etoon 
kokousten välillä ajankohtaiset asiat. 

1. Haukivuoren aluejohtokunnan henkilömuutokset 

-Jukka Ah�ainen eroaa tehtävästä terveyssyihin vedoten. 

-Valitaan tulevassa kokouksessa uusi varajäsen �lalle: Ka� Jaakonen on ollut seuraavana listalla 
aluejohtokuntavaalin mukaan. Eveliina Naumanen �edustelee halukkuuta aluejohtokuntatyöskentelyyn. 

 

2. Liikenneasiat 

-Koulukyydit/bussirei�t. Kurkisensaaren�eltä on toivomus saada koululaiset kyy�in. Aluejohtokunnan 
taloudellista tukea asialle on �edusteltu. Koulukyy�ä ei ole velvollisuuta järjestää kyseiselle �elle. 

-Aluejohtokuntaan on oltu yhteydessä Porsaskosken�ellä ajetavasta jatkuvasta ylinopeudesta. Pohditaan 
Lapsia liikenteessä-merkin hakemista Porsaskosken�en alkuun ennen uimapaikkaa Asemankylältä päin. 

-Liikenneturvan kanssa toivotaan Haukivuorella tehtävää yhteistyötä. 

-Keskipäivän bussivuorolle ei vielä ole tarpeeksi käytäjiä, sponsoria tarvitaan asialle. Bussivuoro on kaksi 
kertaa viikossa, Ti ja pe klo 11 Mikkelistä ja 12.15 Haukivuorelta.  

 

3. Alueiden siisteys ja kunnossapito 

-Kyn�läpuiston raivaaminen /Lions Club -yhteistyösopimuksen mukaises� 

-Sataman alueella järvi on katoamassa näkyvistä. Aluejohtokunta kysyy An� Liukkoselta, onko sitä 
mahdollista raivata.  

-Vehkamäen kodan merkki on kenollaan / �eto Ely-keskukselle. 

-Hauki-hallin portaat murentuneet / �eto liikuntatoimeen. 

 

4. Nuppulan päiväkodin terveiset 

-Kesäkuussa teimme AJK:n lausunnon Nuppulan päiväkodin ilta- ja vuorohoitoaikoihin liityen. Nuppulan 
päivähoidossa säilyy ilta- ja vuorohoitoaikamahdollisuus. 



5. Osallistavan budjetoinnin kohteet 

-vuoden 2024 osallistavan budjetoinnin kohde satamassa, onko ollut sellainen kuten on luvatu. 

-vuoden 2025 kohteet aluejohtokuntatapaamiseen 20.11.2024  

 

6. Kaupungin lautakuntakäsitelyt budje�esityksiin tulossa 

-lausutaan kokouksessa  

 

7. AJK:n budje� 

Tode�in budje�n käytö�lanne. 

8. Avustusasiat 

-Aluejohtokunnalle tullut hakemus Kalvitsan Urheilijoilta. Puheenjohtaja �edustelee kaupungilta, voidaanko 
myötää hakemukselle, jonka toimet ovat suunniteltu vuoden 2025 toimintaan. 

Muita esiintulleita kohteita: 

-Taitopöy�ä yhdistysten käytöön tapahtumiin. Säilytyskysymys ratkaistava. 

-Kuntosalille on toivotu uuta radiota bluetooth-yhteydellä. 

 

9. Kaupungin testamen�varoista tehtävät avustukset  

-HaKi haki liukulumisuksiin testamen�varoista avustusta, joka aiemmin evä�in. Perusteita ei ole 
kuitenkaan muutetu, joten avustusta voi hakea edelleen. 

 

10. Sataman kioski 

Ensi kesälle 2025 on suunnitelmia sataman kioskin toiminnasta. Helena Manninen on yhteyshenkilönä. 

 

11. Osallisuusillan an� 

Osallisuusilta järjeste�in toukokuussa Haukivuorella. Käsitellään yhdessä aluejohtokunnassa illan an� ja 
jatkotyöstetävät ideat.  

 

12. Kyl�n hankintapäätös 

Haukivuoren torille hankitusta kyl�stä tarvitaan hankintapäätös. 

 

13. Tiedoksi 

-Yhteinen aluejohtokuntatapaaminen ollut 5.9. ja seuraava 20.11. 



-Kesätyöntekijä-asiat 

-Ropolansuolla avautunut Neovan tekemä kosteikkoalue. 

 

Tode�in, etä keskustelussa esiin tuotuja päätösasioita käsitellään tulevassa virallisessa AJK-kokouksessa ma 
30.9. Puheenjohtaja pää� Teams-tapaamisen klo 15.45. 

 


